
 
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 Încheiat azi 28.02.2011 orele 0900 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
februarie , conform convocatorului înregistrat la nr. /22.02.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local , dl.Dumitrescu şi dl.Preduţ Liviu . 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Lică Ioan prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată 11 voturi. 
              1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 
2011. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Condoiu Cecilia Ionela 
              2.Proiect de hotărâre cu privire la acordare ajutor de înmormântare pentru 
Dicu Mircea.                
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Condoiu Cecilia Ionela 
               3.Proiect de hotărâre cu privire la  asocierea comunei Cîrlogani  ca 
membru al Asociatiei de Dezvoltare  Intercomunitara ,,Oltul’’ 
                           Iniţiator: primar 
                           Raportează:Andronie Gabriela 
               4 .Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Dl.primar aduce la cunoştinţa domnilor primari invitaţia Ansamblului 
Cungrişoara în Austria în perioada 23.03.2011-27.03.2011. 
 Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Se înscrie dl.Săndulescu,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Niţi:Câte parcuri aţi aprobat? 
 Dl.primar:vreo şapte. 
 Dl.Niţi:La şcoala Spătaru la Oană nu e revendicat? 
 Dl.primar:Nu.Ne trebuiau 2 ha şi am suplimentat şi la Spătaru. 
 Dl.Săndulescu:În ce constau aceste parcuri? 
 Dl.primar:Gazon,plante ornamentale,tei sălcii pletoase,alei luminate… 
 Dl.Niţi:Şi panseluţe printre ele. 
 Dl.primar:Nu.Sistem de irigare,mese de şah,băncuţe… 
 Dl.Alexe:Banii s-au virat. 
 Dl.primar:Contribuţia noastră trebuia să fie 50-60%,dar dacă nu avem aceşti 
bani,facem ce putem de banii pe care ni-i dau. 
 Dl.Săndulescu:Referitor la acceptarea comunei Cîrlogani la ADI Oltul 
n.avem ce comenta.Lărgirea cercului la ADI Oltul este un lucru bun. 
 Cu ajutorul de deces este adevărat că am aprobat doar pentru beneficiarii de 
ajutor social şi că nu s-au finalizat,dar zic să aprobăm şi acest ajutor pentru că 



trebuie să avem spirit uman ţinând cont că defunctul a lucrat la Primăria Cungrea şi 
că nu a primit salariul pe două luni.Familia acestuia nu are nici un venit,soţia nu a 
lucrat nicăieri,la fel şi copiii. 
 Referitor la parcuri nu era momentul să luptăm pentru ele ci să facem altceva 
cu banii ăştia.Suntem deficitari în infrastructură.Orice om care vine la noi îşi dă 
seama că drumurile noastre sunt proaste. 
 Dl.primar:Fiindcă am fost la Oradea am primit 10 miliarde pentru 
continuarea drumului la Oteştii de Sus. 
 Dl.Săndulescu:Faci 1 km de banii ăştia,iar dacă mai adăugai şi banii de la 
parcuri făceam 2 km. 
 Dl.primar:miercuri plec la Bucureşti şi nu plec până nu obţin cel de-al doilea 
pod. 
 Dl.Săndulescu:Înfiinţarea parcurilor nu-şi au rostul.Am văzut un parc natural 
la Drăgăşani,cu un lac în mijloc,dar nu am văzut pe nimeni plimbându-se pe 
acolo,nici tineri,nici bătrâni.Noi nu vom avea rezultate pentru aceste parcuri. 
 Dl.primar:Nu putem deturna fondurile. 
 Dl.Săndulescu:E tardiv să vorbeşti de deturnare. 
 Dl.primar:Dl.vice a depus proiectul.El e de vină. 
 Dl.Alexe:Soţia mea a stat la rând. 
 Dl.Săndulescu:Nu-şi vor atinge scopul final aceste parcuri.Trebuie alte 
proiecte în comună.Că ai plantat palmieri portocalii scrie pe internet . 
 Dl.primar:Sunt fonduri de la Guvern.Pentru şcoală ne trebuie 4 miliarde. 
 Dl.Săndulescu:De unde le scoţi? 
 Dl.primar:Cei de la OMV au promis că ne sponsorizează cu 44.000 de 
euro.Din 40 de proiecte s-au aprobat doar 4 pe judeţul Olt printre care şi al nostru. 
 Dl.Niţi:Sigur sunt toţi de la PDL. 
 Dl.primar:Nu.Sunt şi de la PNL şi PSD. 
 Dl.Săndulescu:Toţi avem televizoare şi am văzut că marea majoritatea 
parcurilor din ţară nu au avut eficienţă.La noi tineretul caută de lucru şi nu avem ce 
le oferi.Au plecat în străinătate,iar când vin acasă întreabă pe unde să treacă cu 
maşina.Pentru ce le trebuia gazon şi băncuţe?Am fost de acord la început pentru că 
am zis să nu obstrucţionăm,dar pe viitor să ştiţi ce trebuie să facem. 
 Dl.primar:Haideţi să nu ne mai jignim.Fiecare minister are câte un 
program.Noi am prins pe HG 577 drumul DC 194 şi mai facem 1,5 km de 
asfalt,avem programul cu Centru de zi şi schimbăm imaginea clădirii şi dăm de 
lucru la 7 oameni. 
 Dl.Niţi:Sunt de acord să facem şi spaţii verzi că nu sunt banii de la noi,dar nu 
sunt de acord cu cei 45 mii lei de la conducta de apă ca să intre la spaţii verzi. 
 Dl.primar:Noi am zis că o să-i folosim la achiziţionarea unui microbuz.Va 
trebui să transportăm copiii la Şcoala Oteştii de Jos. 
 Dl.Nicolescu:Într-o şedinţă de consiliu am hotărât ca banii să fie folosiţi 
pentru microbuz.Doamna contabil a zic că vor fi pentru spaţii verzi pentru că anul 
acesta nu se mai pot aproba alte investiţii până la achitarea datoriilor.Cum credeţi 
că vom putea transporta 30 de copii într-un microbuz? 
 Dl.primar:În două curse. 
 Dl.Nicolescu:Banii să fie cheltuiţi tot pentru şcoală. 



 Dl.Tudor:Cu parcurile zic să nu le începeţi pe toate o dată. 
 Dl.primar:Să le facem pe rând? 
 Dl.Tudor:Să vedem cu arată,cum se lucrează… 
 Dl.primar:N-am proiectul la mine să vi-l arăt. 
 Dl.Niţi:Se ştie cine va căştiga licitaţia?Senatorul Niţă? 
 Dl.primar:Mata! 
 Cu privire la ADI Oltul am luat legătura cu ei şi aşa cum au procedat şi 
celelalte localităţi o să predăm sistemul de alimentare cu apă operatorului unic.Se 
va hotărî în şedinţa AGA apoi trebuie so luăm şi noi hotărâre de consiliu.Va fi 
preluat şi dl.Preduţ şi în plus se va mai încadra un casier. 
 Dl.Lică:Domnule Nicolae ce părere aveţi? 
 Dl.Nicolae:Am o reţinere de când am auzit că faceţi parc şi la primărie,la 
şcoală şi la grădiniţa veche la modul de amplasare. 
 Dl.primar:Din 7 facem 4. 
 Dl.Nicolescu:Am ascultat colegii cu atenţie.Parcurile au rolul şi rostul 
lor,recreativ şi înfrumuseţează comuna. 
 Dl.Săndulescu:Domnule consilier ar trebui să mai lucrezi şi să mai înveţi 
pentru că eficienţa nu se poate compara cu un utilaj sau o uzină. 
 Dl.Lică:Omul care vine obosit de la muncă intră în casă să se odihnească sau 
la cîrciumă cum au zis unii colegi,nu să se plimbe prin parc. 
 Dl.Ban:Poate paşte vaca în parc. 
 Dl.Lică:Domnul Săndulescu a zis că tineretul nu are loc de muncă.Pot tăia 
frunză la câini. 
 Dl.primar:Facem un parc şi restul banilor îî dăm înapoi  şi să vedeţi ce râd de 
noi. 
 Dl.Lică:Cu ajutorul de deces zic că nu e creştineşte să-ţi pui ştreangul de 
gât.Ce facem dacă-şi pun toţi ştreangul la gât? 
 Dl.Ban:Nu l-a pus de plăcere. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri: 
              1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 
2011-10 voturi pentru,dl.Lică împotrivă. 
              2.Proiect de hotărâre cu privire la acordare ajutor de înmormântare pentru 
Dicu Mircea -11 voturi pentru             
               3.Proiect de hotărâre cu privire la  asocierea comunei Cîrlogani  ca 
membru al Asociatiei de Dezvoltare  Intercomunitara ,,Oltul’’-11 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                            Preşedinte,                              Secretar, 
                        Ioan LICĂ                            Gabriela ANDRONIE 
 
 


